

Festival de MUSIQUE de St. Barthélemy



6-15
Janvier
2023

We welcome you to the Music Festival's 39th season! Once more we offer classical opera, small and large chamber orchestral performances, unique recitals and the return of a musical event for children. Don't miss our opening extravaganza with violinist Gil SHAHAM. Come hear us play!

January 6

Fanfare for Frances! (a trio chamber concert for a birthday celebration). Starring Gil SHAHAM, violin and Inon BARNATAN, piano and Kyril ZLOTNIKOV, cello.

January 9

Children's concert

January 10

Small chamber concert

January 11

Orchestra concert

January 12

Small chamber concert

January 13

Opera concert

January 15

Jazz concert

Nous vous souhaitons la bienvenue à la 39e saison de la Festival de Musique! Une fois de plus, nous proposons de l'opéra classique, des représentations d'orchestres de chambre petits et grands, des récitals uniques et le retour d'un événement musical pour les enfants. Ne manquez pas notre extravaganza d'ouverture avec le violoniste Gil SHAHAM. Venez nous écouter jouer!

6 Janvier

Fanfare pour Frances! (un concert de chambre en trio pour un anniversaire). Avec Gil SHAHAM, violon et Inon BARNATAN, piano et Kyril ZLOTNIKOV, violoncelle.

9 Janvier

Concert pour enfants

10 Janvier

Petit concert de chambre

11 Janvier

Concert d'orchestre

12 Janvier

Petit concert de chambre

13 Janvier

Concert d'opéra

15 Janvier

Concert de jazz